
Samdoks höstmöte 2011 – diskussionsfrågor 

 

Utifrån de nya förutsättningarna, utan ett sekretariat på Nordiska museet: 

1)  Ska samdokarbetet fortsätta, och i så fall, i vilken form? 
 

2)  Vad är viktigast att värna om? T.ex. poolerna, tidning, höstmöte, registret, webbplats,      
något annat…? Prioritera! 
 

3) Hur ser ni på poolorganisationen efter 1 januari 2012? Finns det andra sätt att arbeta 
på? 
 

4)  Hur ställer ni er till ett rullande ordförandeskap? Vilka uppgifter är i så fall rimligt att 
ordförandemuseet ansvarar för? Är det tänkbart att museerna i nätverket ekonomiskt 
stöttar ordförandemuseet? 
 

5) På vilket sätt bedömer du att din institution vill medverka i ett nytt nätverk?  
 

6)  2012 är det dags att förnya varumärket Samdok. Hur gör vi med det – ska nätverket 
behålla detta namn? 
 

7) Något annat som gruppen vill lyfta fram? 


